
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/15281.

Benyújtás dátuma: 2021-03-03 10:58

Parlex azonosító: V9BQRRD60001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Bencsik János (független) 

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan modernizálhatják a települések a 
lakótelepekről jól ismert, ám mára elavult "dühöngőket"?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban számos pontján, elsősorban a szocializmus idején épült lakótelepeken jelenleg is 
megtalálhatóak a mára már csak "dühöngőknek" hívott, betonból és vasból épült sportpályák. 
Ezeket a fiatalok rendszeresen használják csoportos találkozókra, közös sportolásra, azonban ezen 
tevékenységek zaja sok esetben zavarja a környéken lakókat, akik emiatt sok helyütt már ott 
tartanak, hogy aláírásokat gyűjtenek a sportpályák elbontása érdekében. Az oda járók ezt értetlenül 
szemlélik, hisz sokan közülük valóban szabadidejük értelmes, mozgással teli eltöltésének 
helyszíneként tekintenek ezekre a pályákra.

Azt gondolom, abban egyetértünk, hogy e pályák már nem felelnek meg a 21. századi 
követelményeknek: a betonborítás nem egészséges a sportolók számára, a vaskerítések elavultak, 
így hatalmas zajjal jár, ha valaki megrúgja őket egy focilabdával, a pályák tetejéről hiányzó hálók 
következtében pedig rendszeres anyagi kár keletkezhet a közelben parkoló gépjárművekben. 
Ugyanakkor felújítva a lakótelepeken lakó fiataloknak kiváló lehetőséget nyújtanának a 
mindennapos sportolásra, a szülők is biztonságban tudhatnák gyermekeiket, így nem feltétlenül 
kellene elbontani sem őket.

A Kormány szavakban mindig elkötelezett az egészséges életmód és a sportolás lehetőségeinek 
biztosítása mellett, amit jól szolgálhatnának e pályák is, ha modernizálnák őket.

Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter urat:

- Számíthatnak-e a települések, vagy önkormányzataik olyan pályázatokra, támogatásokra, amelyek



e sportpályák modernizálását szolgálnák?
- Milyen esetleges pályázati lehetőségei vannak a lakóközösségeknek a felújításra, fejlesztésre, ha a 
települési önkormányzat nem fordít kellő figyelmet a problémára?

Várom megtisztelő válaszát!

Bencsik János
országgyűlési képviselő
Polgári Válasz

* * * * *

Tekintettel arra, hogy kérdéseimre, felvetéseimre és javaslataimra jellemzően nem Ön, hanem 
Rétvári Bence államtitkár szokott válaszolni, aki témától függetlenül egy visszatérő, gyalázkodó 
hangvételű, hazugságokkal teletűzdelt utolsó bekezdéssel zárja sorait, mindaddig, amíg ez így 
marad, írásbeli kérdéseimet a kormány bűneit bemutató alábbi bekezdéssel egészítem ki.

A Fidesz-KDNP kormány cserben hagyta magyar emberek millióit. A járványhelyzetet kihasználva 
Önök felfoghatatlan összegeket juttattak gazdasági holdudvaruknak, és még olyan - egyébként 
támogatható - célokra is sikerült az offshore gazdagodás megalapozott gyanúját ráhúzniuk, mint a 
lélegeztetőgépek beszerzése. Ahelyett, hogy a bajba került magyar vállalkozásoknak és családoknak
segítettek volna, továbbra is stadionokat, Belgrád-Budapest vasútvonalat építenek, valamint 
látvány- és presztízsberuházásokra költik a magyar emberek adóforintjait. Miközben a turizmus-
vendéglátásban és szórakoztatóiparban dolgozók tönkremennek, Mészáros Lőrinc és Tiborcz István 
luxusszállodái milliárdos állami támogatásokat kapnak. Miközben a kávézóknak, éttermeknek, 
kocsmáknak, koncerttermeknek, uszodáknak, konditermeknek és szórakozóhelyeknek zárva kell 
tartaniuk, a NER-kaszinókra nem érvényesek a korlátozások. Önök elmulasztották időben 
tájékoztatni a magyar polgárokat a rendelkezésre álló oltóanyagok működéséről, hatásosságáról és 
biztonságosságáról, ezáltal teret engedtek a legvadabb összeesküvés-elméleteknek, álhíreknek és 
áltudományos fejtegetéseknek, amelyek milliónyi honfitársunkat bizonytalanították el. A 
kormányzati tájékoztatásra szánt pénzeket arra használták, hogy az Önökkel egyet nem értők ellen 
lejáratókampányokat folytassanak. Világkuriózumként aktívan támogatták egy oltásellenes párt 
megalakulását is, hogy azt saját politikai céljaikra használhassák fel a 2022-es országgyűlési 
választásokon. Önök ahelyett, hogy plusz forrásokkal támogatták volna a járvány alatt 
többletterheket viselő önkormányzatokat, súlyosan diszkriminálták a nem kormánypárti vezetésű 
települések lakóit, olyan mértékű forráselvonást hajtva végre, amely számos várost és falut sodort a 
működőképessége határára .
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